

TILF

TASHKENT INTERNATIONAL LEASING FORUM

Ташкентский Международный Лизинговый Форум

April 28-30 2011
Hotel «INTERCONTINENTAL TASHKENT»
Tashkent, Republic of Uzbekistan

28-30 Апрель 2011 год
Республика Узбекистан, г.Ташкент
Отель «INTERCONTINENTAL TASHKENT»

HOTELS

INTERCONTINENTAL TASHKENT ***** (107a, Amir Temur Street, Tashkent)

Description and rates:

Standart room \$160.00

Is a modern, in light colors, decorated room with a comfortable king-size bed. Additionally the room is having a desk with enough space to work and an armchair to relax. These rooms are big enough to accommodate one or two persons and are available on our smoking or non-smoking floors.

Superior room \$180.00

Is one large friendly decorated room either with a king-size or two separate twin beds available. Additionally these rooms offer a separate comfortable sitting area, with a couch and a glass table, and a desk.

Junior Suite \$440.00

Consists of two rooms: a bedroom with a king-size bed and a separate sitting area, and a living room, furnished with a comfortable couch that invites to relax after a hard day. The two rooms are designed in a modern style and are separated by a single door that can be closed, if the living room is used for a meeting.

Senior Suite \$605.00

Is a two-room Suite with luxury furniture and a comfortable setting. Located on the 9th floor of the hotel, with a beautiful panoramic view of the city.

Executive Suite \$850.00

The Executive Suite is located on the 10th floor of the hotel, with a beautiful view overlooking Tashkent. A nicely furnished living room can serve you as a place to relax and enjoy a meal, and as a place to hold meetings. Adjoining to it are a large bedroom with a king-size bed and a comfortable bathroom offering a Jacuzzi and a separate shower stall. And of course there are all the necessary amenities, to make you stay in the hotel as comfortable and enjoyable as possible.

Presidential Suite \$2200.00

Three impressive spacious luxury rooms are combined in a Presidential Suite located at the top floor of the hotel. The main room, decorated in decent color, welcomes you and your guests to relax. The room has beautiful modern furniture and is technologically equipped. The second room has a big table for ten people, that can be used both for dining and as a conference table. The bedroom is furnished with a King-size bed, a comfortable armchair, and a television set. Adjoining to the bedroom is a luxurious bathroom with Jacuzzi and a private sauna. The Presidential Suite also has a small kitchen and a separate restroom for guests.

All rooms offer 38 television channels, a mini-bar, a telephone that allows to make long-distance calls, a safe, and an individual AC control.

The price of accommodation includes:

- breakfast;
- use of Health Club (swimming pool, sun deck, gym, sauna);
- Fast check-in and check-out;
- WI-FI Internet on the territory of the lobby and a Rendez Vous bar for guests staying in the hotel (free);
- Luggage storage room;
- Personal safe located in each individual room.

Additional breakfast is charged \$20. The breakfast ordered during the worktime of Brasserie on the Park

restaurant from 6.30 to 10.30 is charged additional \$3.00. Early breakfast (from 1 am to 6.30 am) costs additional \$1.

Payment can be made by American Express/Euro Master Card/ Visa credit cards or in cash.

According to the international rules of guest check-in and check-out:

H Check-in is performed at 14:00. In case of early check-in, additional information on the booking is required. Unless such information is available, the Hotel cannot guarantee the preparedness of the above-described rooms. Registration of the check-in from 7:00 in the morning to 14:00 in the afternoon makes up 50% of the cost stated in the offer and is charged additionally. The registration of the check-in earlier than 7:00 in the morning makes up 100% of the rate stated in the offer and is charged additionally. Registration of the checkout is performed at 12:00 in the afternoon. The registration of the checkout before 6:00 in the evening makes up 50% of the rate stated in the offer and is charged additionally. The registration of the checkout after 18:00 in the evening makes up 100% of the rate stated in the offer and is charged additionally.

«UZBEKISTAN» **** (45, Musahanova Street, Tashkent)

Description and rates:

Standard SB \$ 45,00 / - (Single/ Double accommodation)

Room size 17.5 sq.m, bed (twin-size), mini-bar, shower stall, TV – 26 channels, alarm clock, telephone, hair dryer, individual temperature control system.

Standard SA\$ 50,00 / 70,00 (Single/ Double accommodation)

Room size 30.9 sq.m, bed – king-size, coffee table, mini-bar, shower stall, TV – 26 channels, alarm clock, telephone, hair dryer, individual temperature control system.

Superior Single\$ 60,00 / 70,00 (Single/ Double accommodation)

Room size 35.6 sq.m, bed – king-size, coffee table, mini-bar, bathroom, TV – 26 channels, alarm clock, telephone, hair dryer, individual temperature control system.

Superior Twin \$ 60,00 / 70,00 (Single/ Double accommodation)

Room size 38 sq.m, bed – two twin-size beds, coffee table, mini-bar, bathroom, TV – 26 channels, alarm clock, telephone, hair dryer, individual temperature control system.

Suite Room \$ 110,00 / 120,00 (Single/ Double accommodation)

Room size 68,8 sq.m, bed – king-size, coffee table, mini-bar, two bathrooms, two wardrobes, 2 TVs, soft corner (couch), alarm clock, telephone, hair dryer, individual temperature control system.

- The above-stated fees include breakfast.
- VAT not included in the fees.
- Checkout – 12:00.

If the participant stays in UZBEKISTAN Hotel, the transportation to the forum place is provided by the organizing company.

Please note that the rates for the accommodation in the INTERCONTINENTAL TASHKENT and UZBEKISTAN Hotels are exclusive and are valid only for the forum participants.

TILF

TASHKENT INTERNATIONAL LEASING FORUM

Ташкентский Международный Лизинговый Форум

April 28-30 2011
Hotel «INTERCONTINENTAL TASHKENT»
Tashkent, Republic of Uzbekistan

28-30 Апреля 2011 год
Республика Узбекистан, г.Ташкент
Отель «INTERCONTINENTAL TASHKENT»

ОТЕЛИ

«INTERCONTINENTAL TASHKENT» ***** (Адрес: г. Ташкент, ул. Амира Тимура, 107а)

Условия и тарифы размещения

Стандартная комната \$160.00

Это современная, декорированная в светлых тонах комната с удобной королевской кроватью. Дополнительно в комнате находится стол, удобный для работы и кресло для отдыха. Эти комнаты просторны для размещения одного/двух человек. Комнаты расположены как на курящих, так и на некурящих этажах.

Улучшенная комната \$180.00

Это просторная комната в светлых тонах, с одной королевской кроватью, либо с двумя отдельными кроватями. В дополнение в комнате находится письменный стол, удобный диван и стеклянный столик.

Младший Люкс \$440.00

Состоит из двух комнат. Спальня с королевской кроватью, где имеется отдельное место для отдыха. Гостиная, обставленная удобной мебелью, приглашает расслабиться после трудного дня. Обе комнаты оформлены в современном стиле и отделены друг от друга дверью, которую можно закрыть, если вы используете гостиную как комнату для совещания.

Старший Люкс \$605.00

Двухкомнатный люкс с шикарной мебелью и комфортной обстановкой. Расположен на 9 этаже гостиницы, с прекрасной панорамой города.

Вице-президентский Люкс \$850.00

Вице-президентский люкс находится на 10 этаже гостиницы, с прекрасным видом на Ташкент. Изысканно обставленная гостиная, которая может служить Вам как местом для отдыха и столовой, так и местом для проведения совещаний. Уютная спальня с королевской кроватью, комфортабельная ванная комната с Джакузи и отдельной стеклянной душевой кабинкой. А также имеется все необходимое во время вашего проживания в гостинице.

Президентский Люкс \$2200.00

Три великолепные просторные комнаты, объединенные в президентский люкс, расположены на последнем этаже гостиницы. Самая большая комната - гостиная - декорирована в насыщенных тонах, приглашает расслабиться Вас и Ваших гостей. Гостиная оборудована прекрасной современной мебелью и техникой. Во второй комнате находится большой стол на 10 человек, которая также может использоваться как столовая комната или зал для совещаний. В спальне находится королевская кровать, удобное кресло и телевизор. Огромная ванная комната с Джакузи и сауной. В президентском люксе также имеется небольшая кухня и отдельный гостевой туалет.

Во всех комнатах предлагается 38 телевизионных каналов, мини бар, телефон с международной линией, сейф, индивидуальный регулятор кондиционирования.

В стоимость проживания включено:

- завтрак;
- Клуб Здоровья (плавательный бассейн, солнечная терраса, зал для тренировок, сауна);
- Ускоренная регистрация заезда и выезда;
- WI-FI Internet на фойе и бара «Rendez Vous» для гостей, проживающих в отеле (бесплатно);

- Комната для хранения багажа;
- Персональный сейф, установленный в каждой комнате.

За дополнительный завтрак взимается плата 20.00 Долл. США. За завтрак, заказанный в номер во время работы ресторана “Brasserie on the Park” с 6:30 до 10:30 утра, взимается дополнительная плата в размере 3.00 долларов США. За ранний завтрак, заказанный в комнату между 1:00 и 6:30 утра, взимается плата в размере 1.00 доллара США.

Оплата принимается кредитными карточками: American Express/Euro Master Card/ Visa или наличным платежом.

Согласно международным правилам регистрации заезда и выезда гостей:

Регистрация заезда производится в 14:00 ч. дня. В случае раннего заезда, необходима дополнительная информация по брони. В случае отсутствия данной информации Отель не гарантирует готовность вышеуказанных комнат.

Регистрация заезда с 07:00 ч. утра до 14:00 ч. дня составляет 50% от вышеуказанной стоимости в предложении и взимается дополнительно. Регистрация заезда до 7:00ч. утра составляет 100% от вышеуказанной стоимости в предложении и взимается дополнительно.

Регистрация выезда производится в 12:00 ч. дня. Регистрация выезда до 18:00ч. вечера составляет 50% от вышеуказанной стоимости в предложении и взимается дополнительно. Регистрация выезда после 18:00ч. вечера составляет 100% от вышеуказанной стоимости в предложении и взимается дополнительно.

«UZBEKISTAN» **** (Адрес: г.Ташкент, ул. Мусаханова, 45)

Условия и тарифы размещения

Standard SB \$ 45,00 / - (Одноместное/ Двухместное размещение)

Площадь номера 17,5 "м2", кровать (полуторка), мини бар, душевая кабина, TV – 26 каналов, будильник, телефон, фен, индивидуальная система контроля температуры.

Standard SA\$ 50,00 / 70,00 (Одноместное/ Двухместное размещение)

Площадь номера 30,9 "м2", кровать – большая двуспальная, журнальный столик, мини бар , душевая кабина, TV – 26 каналов, будильник, телефон, фен, индивидуальная система контроля температуры.

Superior Single\$ 60,00 / 70,00 (Одноместное/ Двухместное размещение)

Площадь номера 35,6 "м2", кровать – большая двуспальная, журнальный столик, мини бар, ванная комната, TV – 26 каналов, будильник, телефон, фен, индивидуальная система контроля температуры.

Superior Twin \$ 60,00 / 70,00 (Одноместное/ Двухместное размещение)

Площадь номера 38 "м2", кровать – две отдельные, журнальный столик, мини бар, ванная комната, TV – 26 каналов, будильник, телефон, фен, индивидуальная система контроля температуры.

Suite Room \$ 110,00 / 120,00 (Одноместное/ Двухместное размещение)

Площадь номера 68,8 "м2", кровать – большая двуспальная, мини бар, 2 санузла, 2 гардероба, 2 TV, мягкий уголок, будильник, телефон, фен, индивидуальная система контроля температуры

- Вышеуказанные тарифы включают завтрак.
- НДС не входит в стоимость номера
- Расчетный час – 12:00 дня.

В случае, если участник проживает в отеле «UZBEKISTAN», доставка участника от места проживания до места проведения форума обеспечивается организатором.

Обращаем внимание, что тарифы на размещение в отелях «INTERCONTINENTAL TASHKENT» и «UZBEKISTAN» эксклюзивны и действуют только для участников форума.